
1 / 4 

Zápis č. 09/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 9.10.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, V. Nidrle, F. Pluhař, J. Vik 
Omluveni: J. Lejsek, L. Ott, L. Ruprich 
Příští zasedání:  13.11.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Zhodnocení II. třídy dospělých 
3. První třída dospělých a spolupráce s krajem Pardubice 
4. Činnost DK KVS a plnění povinné péče o mládež 
5. Členská základna KVS, členské poplatky 
6. Volejbalová akademie 
7. Činnost úseku mládeže KVS 
8. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
Vzhledem k pracovnímu vytížení odloženo do dalšího zasedání. 
Úkol trvá, termín změněn na 13.11. 

• 1/05/2024 – Vyřídit formality spojené s doplněním M. Sršně do KRK KVS (zápis v rejstříku) 
(J. Kmoníček, 31.5.). 
Urgováno opakovaně, do konce týdne bude vyřízeno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/06/2024 – Aktualizovat rozpočet KVS ve vztahu k volejbalové akademii (J. Kmoníček, 
10.7.). 
Předloženo písemně, po odpadnutí účasti na hrách na Slovensku – viz příspěvek v bodu 
Různé (V. Nidrle) - a po uzavření grantových programů zmíněných v minulém zápisu je 
hospodářský výsledek plánován ve výši asi 2 tisíc Kč. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/08/2024 – Konzultovat s T. Zedníkem případné zapojení KVS do vysokoškolské ligy 
(V. Nidrle, 30.9.). 
Proběhla mailová komunikace, nabídnuto bylo zajištění rozhodčích na soutěže VŠ ligy, 
případně pomoc při zajištění hracích prostor. Nabídka byla přijata a v případě potřeby 
budeme osloveni. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/08/2024 – Písemně nabídnout zajištění rozhodčích na krajská (případně okresní) kola 
volejbalových soutěží pro střední a základní školy, zprostředkování hal či venkovních kurtů 
a minivolejbalu (V. Nidrle, 30.9.). 
Telefonicky se spojil s předsedou krajské AŠSK J. Skučkem. Bylo domluveno, že KVS 
zajistí rozhodčí na okresní kolo středních škol kategorie dívek v Nové Pace dne 15.10. 
a krajské kolo téže kategorie rovněž v Nové Pace dne 8.11., v kategorii chlapců potom na 
okresní kolo v Jičíně dne 23.10. a na krajské kolo rovněž v Jičíně, termín konání zatím 
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není znám. Dále na mezikrajské kolo chlapců a dívek dne 14.11. v Hostinném. V. Nidrle již 
rozhodčí zajistil. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/08/2024 – Vyjádřit zájem o pokračování práce ve výboru KVS (všichni členové výboru, 
9.10.). 
Zájem o pokračování členství v kontrolní a revizní komisi vyjádřil V. Klár. Předpokládá se 
totéž u J. Adamcové, V. Klár zjistí zájem M. Sršně. Z členů výboru se kladně vyjádřili 
V. Nidrle, J. Lejsek (chtěl by kandidovat i do výboru ČVS), V. Anděl, J. Kmoníček 
(nevyloučil kandidaturu za člena KRK ČVS), F. Pluhař a L. Ruprich, záporně L. Ott. T. 
Jirásek by pokračovat chtěl, pokud se výbor dohodne na určitém přerozdělení práce, neboť 
z důvodu pracovního vytížení musí práci ve výboru mírně omezit. Spíš záporně se vyjádřil 
J. Vik s tím, že nabídl minimálně řízení soutěží dospělých, další činnosti potom dle dohody.  
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/08/2024 – Vyslovit souhlas OVS s vyjádřeným zájmem stávajících členů výboru 
pokračovat i v příštím volebním období, resp. navrhnout jiné kandidáty členství ve výboru 
KVS (předsedové OVS, 13.11.). 
Úkol trvá. 

• 5/08/2024 – Z webových stránek firmy vybrat vhodný vzor a barvu trička pro rozhodčí 
krajských soutěží (V. Anděl, 9.10.). 
Předběžně vybráno, další postup bude dohodnut s J. Lejskem, který má s firmou nejužší 
vztahy. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 5.12.:  
8. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS. 

ad 2 – Zhodnocení II. třídy dospělých 
Druhé třídy byly dohrány o víkendu 5.10. (pětičlenné skupiny), resp. o týden dříve. Nečekaně 
úspěšný byl přechod na používání elektronického zápisu, nikdo nereklamoval problémy. Ve 
skupině A žen zbývá dohrát jeden dvojzápas, termín dosud nebyl dohodnut, ve skupině B je 
jeden dvojzápas rozložen do dvou termínu ve všedních dnech v říjnu a ve skupině C jsou na 
dosud nedomluvený termín odloženy dvojzápasy dva. V soutěží mužů je jeden dvojzápas 
odložen na říjen. Problémem je, že zatímco v minulých letech bylo možné dohrávat na 
soupisku z podzimu, teď jsou ti, kdo odešli na hostování do vyšších soutěží z původních 
soupisek vyškrtnuti a eZápis je do zápisu neumožní dopsat. Zřejmě se tedy bude dohrávat až 
na jaře. 

ad 3 – První třída dospělých a spolupráce s krajem Pardubice 
První třída žen řádně začne o následujícím víkendu, jeden dvojzápas byl předehrán již 5.10. 
Velice drobné problémy byly zaznamenány při podávání žádostí o hostování, protože přibyla 
položka, ze které soupisky má být dotyčný vyřazen, u která v nápovědě není popsáno, co to 
vlastně znamená. 

Mužská jednička se hraje za řízení Pardubického KVS. Protože hradecká Slavia postoupila do 
druhé ligy, je jediným účastníkem z našeho kraje Červený Kostelec. Včetně Červeného 
Kostelce je jen sedm účastníků a začíná se 19.10.  

ad 4 – Činnost DK KVS a plnění povinné péče o mládež 
Plnění povinné péče bylo sledováno již od podání přihlášek, protože jako obvykle to některá 
družstva neuvedla. V tomto okamžiku již byly chybějící údaje vyžádány, v jednom případě 
družstvo uvedlo plnění náchodským mixáčkem a byl dotázán předseda OVS, informace chybí 
od dvou družstva. Bude urgováno, potom by věc byla předána disciplinární komisi. 

Úkol 1/09/2024:  Urgovat informaci o plnění povinné péče o mládež, v případě 
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nedodání předat záležitost disciplinární komisi. 
Termín:   15.10. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

ad 5 – Členská základna KVS, členské poplatky 
V. Nidrle předložil tabulku – viz příloha zápisu. Z pohledu výpočtu zastoupení našeho KVS na 
konferenci ČVS v Praze bychom potřebovali dosáhnout více než 2400 členských příspěvků. 
To není nereálné, protože ještě nebyly zahájeny všechny soutěže. V. Nidrle bude na každém 
zasedání výboru do ukončení roku informovat, jak se situace vyvíjí. 
Úkol 2/09/2024:  Informovat na listopadovém, prosincovém a lednovém zasedání 

KVS o vývoji v počtu zaplacených členských příspěvků. 
Termín:   8.1.2025 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 

ad 6 – Volejbalová akademie 
Plnění uložených úkolů: 
- úkoly uložené 11.6.: 

o zajistit metodický a vzdělávací manuál akademie na dvouleté období 1.9.2024 - 
30.6.2026 – J. Lejsek, T. Erben do 30.9. – splněno, 

o připravit statut volejbalové akademie včetně etického kodexu – J. Lejsek do 31.10., 
o zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 30.11., 

- úkoly uložené 10.7.: 
o zajistit přípravný materiál k vytvoření nového spolku/nadačního fondu volejbalové 

akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.8., k tomu J. Kmoníček – podle jeho názoru 
by se mělo jednat buď o formu nadačního fondu, nebo zapsaného ústavu (dřívější 
obecně prospěšná společnost), za nejpřijatelnější variantu ale stále považuje to, že by 
akademie spadala přímo pod KVS, 

o připravit náplň pracovních pozic s prolnutím do smluv s trenéry – J. Lejsek do 30.9. 
splněno, 

o zajistit podání žádosti v programu česko-polské spolupráce – J. Lejsek do 31.10. 
- úkoly uložené 18.9.: 

o zajistit jednání s novým vedením kraje – J. Lejsek, V. Nidrle do 30.11., 
o zajistit kondiční zásobu cvičení pro všechny kategorie – J. Lejsek, K. Jezdinská do 

30.9. – splněno. 

ad 7 – Činnost úseku mládeže KVS 
Soutěže byly zahájeny. Byla provedena úprava rozpisu pro kategorie U14Z a U16Z vzhledem 
ke změně počtů družstev. 
V rámci akademie už proběhly první kempy, jak chlapců, tak dívek, jen kategorii U14Z první 
sraz ještě čeká.  
Spolu s M. Ryplem se zúčastnili semináře týkajícího se aplikace pro zapisování 
nestandardních soutěží (trojky, čtyřky). Vyplynul z něj úkol dát za kraj informaci, jaké soutěže 
budeme chtít pořádat. 
Úkol 3/09/2024:  Zaslat na ČVS informaci o nestandardních soutěžích, které 

chceme pořádat. 
Termín:   13.10. 
Odpovídá/odpovídají: T. Jirásek 

ad 8 – Různé 
V. Nidrle: 
- Došla smlouva s ČVS na částku 153.260 Kč na organizaci sportovní činnosti a na stejnou 

částku, tedy 153.260 Kč, na péči o talentovanou mládež. Smlouvu odepíše a doručí na 
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sekretariát ČVS. 

J. Lejsek: 
- Evidence zápisů od 1.1. do 30.6. průběžné probíhá, bohužel někteří zaevidují pouze své 

hráče nebo hráčky a zápis uloží. Potom se již do něj není možné dostat, nedostane se ani 
sekretář kraje s nejvyššími právy, a nelze ho tedy doplnit, ani zkontrolovat.  

J. Vik: 
- Pořizováni evidence startů v prvním pololetí probíhá. Mail byl rozeslán všem družstvům 

kraje, někteří pořídili i zápisy z republikových soutěží (např. Hronov 2. ligu mužů – otázka 
je, v čí kompetenci vyzvání ligových družstev je).  

- Požádal vedoucí soutěží mládeže, aby v jimi řízených soutěžích zkontrolovali, jak je 
pořizování daleko a zvážili, zda je třeba urgovat. Protože ale byl termín stanoven na 
20.10., přichází to v úvahu až potom. V tomto okamžiku má právo přístupu přiděleno 
vedoucím pětašedesáti družstev z pětadvaceti oddílů, dvě další družstva jen konstatovala, 
že v prvním pololetí používala eZápis. 

- Přišla faktura od poskytovatele Internetu za web-hosting, přeposlal ji J. Kmoníčkovi (ten ji 
nechal proplatit). 

Zapsal: J. Vik 


